
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку 

 

20 грудня 2023 року                              м. Полтава                                       № 24 

 

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії (у 

режимі відеоконференції). 

 

Присутні члени постійної комісії: Матюшенко Олексій Володимирович – 

заступник голови постійної комісії, Копотун Костянтин Іванович – секретар 

постійної комісії, Устименко Юлія Сергіївна.  

 

Відсутні члени постійної комісії: Говоренко Володимир Олександрович – 

заступник голови постійної комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – 

заступник голови постійної комісії, Міщенко Михайло Іванович.  

 

Склад постійної комісії – 7 осіб. Присутні – 4 особи. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

Біленький 

Олександр Юрійович 

 

В’юн 

Тетяна Василівна 

 

 

Воротинцев 

Василь Альбертович 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

 

 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

 

 

 

голова Полтавської обласної ради 

 

 

заступник начальника відділу юридичного  

забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради 

 

виконувач обов’язків генерального директора 

КП ПОР «Полтававодоканал» 

 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення  

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

 

перший заступник голови Полтавської 

обласної ради 
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Олексенко 

Олександр Сергійович 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

Синявська 

Тамара Григорівна 

 

Смотрицька 

Людмила Олександрівна 

 

 

Федій 

Ігор Анатолійович 

 

 

Чепурко 

Олексій Григорович 

генеральний директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

 

 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

заступник керуючого справами ‒ начальник 

загального відділу виконавчого апарату  

обласної ради, депутат обласної ради 

 

виконувач обов’язків начальника Управління 

майном обласної ради, заступник начальника 

Управління майном обласної ради 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

 

Представники засобів масової інформації. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував прийняти його за основу. 

 

Порядок денний: 

1. Про розгляд питання щодо надання дозволу КП ПОР «Полтававодоканал» на 

отримання кредиту на умовах овердрафту в ПАТ «МТБ БАНК». 

2. Про розгляд питання щодо приймання-передачі майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності Приватного 

підприємства «Укркирпич-Буд». 

3. Про розгляд питання щодо надання КП ПОР «Полтававодоканал» дозволу на 

списання кредиторської заборгованості по перерахуванню частини орендної плати до 

обласного бюджету. 

4. Про розгляд питання щодо погашення заборгованості ДК ЖЕП «Будівельник» 

за рахунок обласного бюджету. 

5. Про розгляд клопотання депутата обласної ради О. Олексенка щодо 

погодження кандидатури С. Мистюка для нагородження Грамотою Верховної Ради 

України. 

6. Про розгляд клопотання депутата обласної ради К. Копотуна щодо 

погодження кандидатури В. Пелипенка для нагородження Грамотою Верховної Ради 

України. 

7. Про розгляд листа ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ» щодо планування заходів 

безпеки об’єктів критичної інфраструктури. 
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8. Про розгляд проєкту плану роботи постійної комісії обласної ради з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку на 2024 рік. 

9. Різне. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував включити до порядку 

денного засідання постійної комісії питання «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Міністерства розвитку громад, територій та 

інфраструктури України, Державного агентства відновлення та розвитку 

інфраструктури України щодо забезпечення фінансування на утримання 

автомобільних доріг загального користування державного значення». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію голови комісії щодо включення питання 

до порядку денного засідання комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував прийняти порядок 

денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

1. Про розгляд питання щодо надання дозволу КП ПОР «Полтававодоканал» на 

отримання кредиту на умовах овердрафту в ПАТ «МТБ БАНК». 

2. Про розгляд питання щодо приймання-передачі майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності Приватного 

підприємства «Укркирпич-Буд». 

3. Про розгляд питання щодо надання КП ПОР «Полтававодоканал» дозволу на 

списання кредиторської заборгованості по перерахуванню частини орендної плати до 

обласного бюджету. 

4. Про розгляд питання щодо погашення заборгованості ДК ЖЕП «Будівельник» 

за рахунок обласного бюджету. 

5. Про розгляд клопотання депутата обласної ради О. Олексенка щодо 

погодження кандидатури С. Мистюка для нагородження Грамотою Верховної Ради 

України. 

6. Про розгляд клопотання депутата обласної ради К. Копотуна щодо 

погодження кандидатури В. Пелипенка для нагородження Грамотою Верховної Ради 

України. 

7. Про розгляд листа ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ» щодо планування заходів 

безпеки об’єктів критичної інфраструктури. 
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8. Про розгляд проєкту плану роботи постійної комісії обласної ради з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку на 2024 рік. 

9. Про Звернення депутатів Полтавської обласної ради до Міністерства 

розвитку громад, територій та інфраструктури України, Державного агентства 

відновлення та розвитку інфраструктури України щодо забезпечення 

фінансування на утримання автомобільних доріг загального користування 

державного значення. 

10. Різне. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував затвердити 

регламент роботи засідання постійної комісії. 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв., 

- загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань в першу чергу слово надається членам комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 
 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, нагадав, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді, у разі наявності у членів постійної комісії конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його 

шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час 

засідання. 

Наголосив, що враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання 

заходів безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до 

обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час проведення 

засідання постійної комісії необхідно утриматись від здійснення фото- та 

відеозйомок. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо надання дозволу КП ПОР 

«Полтававодоканал» на отримання кредиту на умовах овердрафту в ПАТ «МТБ 

БАНК». 

 

Воротинцев В.А., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», повідомив про те, що отримання кредиту на умовах 

овердрафту дозволить задовільнити потребу підприємства в поповненні обігових 

коштів. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Воротинцева В.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 
 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо приймання-передачі майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності 

Приватного підприємства «Укркирпич-Буд». 
 

Федій І.А., виконувач обов’язків начальника Управління майном обласної 

ради, заступник начальника Управління майном обласної ради, зазначив, що до 

обласної ради надійшло звернення ПП «Укркирпич-Буд» щодо передачі у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області на баланс, у 

господарське відання, як внесок до розміру статутного капіталу КП ПОР 

«Полтававодоканал» зовнішніх мереж водопостачання та водовідведення. Зазначені 

матеріали опрацьовані і направлені на розгляд постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків начальника Управління майном 

обласної ради, заступника начальника Управління майном обласної ради                 

Федія І.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо надання КП ПОР «Полтававодоканал» 

дозволу на списання кредиторської заборгованості по перерахуванню частини 

орендної плати до обласного бюджету. 

 

Воротинцев В.А., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», повідомив про те, що КП ПОР «Полтававодоканал» є 

правонаступником усього майна, прав, обов’язків та зобов’язань Комунального 



 

6 

підприємства «Облжитлопостач» Полтавської обласної ради (далі – КП 

«Облжитлопостач»). На баланс підприємства у складі зобов’язань була 

передана і заборгованість по орендній платі КП «Облжитлопостач», в зв’язку з 

чим виникла необхідність ініціювати процедуру розгляду питання про надання 

підприємству дозволу на списання заборгованості по перерахуванню частини 

орендної плати до обласного бюджету у розмірі 1197264 грн, яка виникла на 

КП «Облжитлопостач» до прийняття його на баланс КП ПОР 

«Полтававодоканал». 

 

В обговоренні питання взяли участь: Біленький О.Ю., голова Полтавської 

обласної ради, Бєлашов С.В., голова постійної комісії, Матюшенко О.В., 

заступник голови постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Воротинцева В.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погашення заборгованості ДК ЖЕП 

«Будівельник» за рахунок обласного бюджету. 

 

Федій І.А., виконувач обов’язків начальника Управління майном обласної 

ради, заступник начальника Управління майном обласної ради, зазначив, що у 

2002 році Господарським судом Полтавської області за заявою ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» було порушено справу про визнання ДК ЖЕП 

«Будівельник» банкрутом. 

Постановою Господарського суду Полтавської області ДК ЖЕП 

«Будівельник» визнано банкрутом та відкрито ліквідаційну процедуру. 

У 2012 році Господарським судом Полтавської області було винесено 

ухвалу згідно з якою об’єкти житлового фонду, що знаходяться на балансі ДК 

ЖЕП «Будівельник» (39 житлових будинків та 8 гуртожитків), у відповідності 

до вимог законодавства мають бути передані у власність територіальної 

громади м. Полтави. Проте, до цього часу об’єкти житлового фонду 

Полтавською міською радою не прийняті та продовжують обліковуватися на 

балансі ДК ЖЕП «Будівельник». 

У 2017 році Господарським судом Полтавської області винесено ухвалу 

про ліквідацію ДК ЖЕП «Будівельник» та припинення провадження у справі. 
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Однак, враховуючи, що на балансі банкрута обліковуються об’єкти житлового 

фонду, Східний апеляційний господарський суд своєю постановою від 

15.02.2018 вищезазначену ухвалу скасував та повернув справу на розгляд 

Господарського суду Полтавської області. 

Наразі ДК ЖЕП «Будівельник» перебуває в процедурі ліквідації, 

господарську діяльність не здійснює, володіє на праві господарського відання 

лише об’єктами житлового фону. 

На розгляді в Управлінні майном обласної ради за дорученням обласної 

ради знаходиться запит арбітражного керуючого, ліквідатора ДК ЖЕП 

«Будівельник» Пічугіна І.В., в якому викладено прохання надати пропозиції до 

плану санації підприємства, зокрема, розглянути питання погашення 

заборгованості ДК ЖЕП «Будівельник», яка складає близько 5 млн грн, за 

рахунок обласного бюджету. 

Опрацювавши запропоновані планом санації заходи, не вбачається 

доцільним спрямовувати бюджетні кошти у розмірі 5 млн грн на погашення 

заборгованості ДК ЖЕП «Будівельник». 

 

В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 

комісії, Лемешко О.М., перший заступник голови Полтавської обласної ради,                  

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків начальника Управління 

майном обласної ради, заступника начальника Управління майном обласної 

ради Федія І.А. взяти до відома. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд клопотання депутата обласної ради О. Олексенка щодо 

погодження кандидатури С. Мистюка для нагородження Грамотою Верховної Ради 

України. 

 

Олексенко О.С., депутат обласної ради, зазначив, що Мистюк Сергій 

Іванович, начальник дільниці Затуринської очисної каналізаційної станції КП ПОР 

«Полтававодоканал», відповідальний, вирішує найскладніші питання 

експлуатації, будівництва та ремонту каналізаційних мереж, творчо підходить 

до вирішення будь-яких виробничих питань і тому заслуговує на нагородження 

Грамотою Верховної Ради України. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував нагородити    

Мистюка С.І. Грамотою Полтавської обласної ради. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, запропонував 

запросити Мистюка С.І. на засідання постійної комісії. 
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Воротинцев В.А., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», зазначив, що працівники підприємства заслуговують на 

нагородження відзнаками за багаторічну сумлінну працю та високий 

професіоналізм. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій: 

1. Інформацію депутата обласної ради Олексенка О.С. взяти до відома. 

2. Підтримати пропозицію депутата обласної ради О. Олексенка та погодити 

кандидатуру Мистюка Сергія Івановича, начальника дільниці Затуринської очисної 

каналізаційної станції КП ПОР «Полтававодоканал», для нагородження Грамотою 

Верховної Ради України. 

3. Доручити виконавчому апарату обласної ради підготувати відповідний проєкт 

рішення обласної ради. 

4. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 
 

Запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 1, проти – 0, утримались – 3, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд клопотання депутата обласної ради К. Копотуна щодо 

погодження кандидатури В. Пелипенка для нагородження Грамотою Верховної Ради 

України. 

 

Копотун К.І., депутат обласної ради, зазначив, що працівників, які 

добросовісно виконують свою роботу в умовах війни, потрібно морально 

заохочувати. Пелипенко Вадим Павлович, заступник начальника служби 

каналізації КП ПОР «Полтававодоканал», заслуговує на нагородження 

Грамотою Верховної Ради України. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно досягнень у трудовій 

діяльності Пелипенка В.П. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, запропонував запросити 

Пелипенка В.П. на засідання постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій: 

1. Інформацію депутата обласної ради Копотуна К.І. взяти до відома. 

2. Підтримати пропозицію депутата обласної ради К. Копотуна та погодити 

кандидатуру Пелипенка Вадима Павловича, заступника начальника служби 
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каналізації КП ПОР «Полтававодоканал», для нагородження Грамотою Верховної 

Ради України. 

3. Доручити виконавчому апарату обласної ради підготувати відповідний проєкт 

рішення обласної ради. 

4. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 
 

Запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 1, проти – 0, утримались – 3, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ» щодо планування 

заходів безпеки об’єктів критичної інфраструктури. 

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 

проінформував присутніх по суті питання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно передачі Кременчуцької 

ТЕЦ. 

Чепурко О.Г, заступник голови Полтавської обласної ради, зазначив, що чіткої 

відповіді щодо передачі Кременчуцької ТЕЦ у державну власність немає.  

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, стосовно надходження 

коштів підприємству від Державного агентства відновлення та розвитку 

інфраструктури України. Запропонував провести нараду з представниками 

Служби відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській області. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно звернення до Полтавської 

обласної військової адміністрації щодо затвердження «Титул об’єкту 

будівництва у 2023 році» для квартальної котельні по проспекту Свободи, 8 в                

м. Кременчуці. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» провести відповідну 

роботу щодо вжиття заходів безпеки об’єктів критичної інфраструктури. 

3. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації: 
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- провести робочу нараду за участі депутатів обласної ради та Служби 

відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській області щодо  

використання коштів, розпорядником яких є Служба відновлення та розвитку 

інфраструктури у Полтавській області; 

- сприяти ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» у затвердженні «Титул 

об’єкту будівництва у 2023 році» для квартальної котельні по проспекту 

Свободи, 8 в м. Кременчуці для подальшого погодження його в Міністерстві 

розвитку громад, територій та інфраструктури України з метою освоєння 

коштів державного фінансування з фонду ліквідації наслідків збройної агресії. 

 
8. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту плану роботи постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 

транспорту та зв’язку на 2024 рік. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку, 

ознайомив присутніх з планом роботи постійної комісії на 2024 рік. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку на 2024 рік. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про Звернення депутатів Полтавської обласної ради до 

Міністерства розвитку громад, територій та інфраструктури України, 

Державного агентства відновлення та розвитку інфраструктури України щодо 

забезпечення фінансування на утримання автомобільних доріг загального 

користування державного значення.  

 

Матюшенко О.В., депутат обласної ради, повідомив про те, що найбільшу 

загрозу безпеці дорожнього руху має стан автомобільної дороги державного 

значення Т-17-05 Лохвиця – Гадяч – Охтирка – Велика Писарівка. Фахівці 

зафіксували аварійну ямковість на площі понад 2,5 тис. м², на даній ділянці 

немає огородження, також відсутні попереджувальні дорожні знаки. 

Автомобільні дороги Т-17-06 Гадяч – Опішня, Т-17-25 Гадяч – Миргород та                 

Т-17-24 Вирішальне – Залізняки – Комишня були передані до сфери управління 

Державного агентства відновлення та розвитку інфраструктури України на 

баланс Служби відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській області.  

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію депутата обласної ради Матюшенка О.В. взяти до відома. 

2. Доручити депутату обласної ради Матюшенку О.В. підготувати відповідний 

проєкт рішення обласної ради. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

10. Різне. 

 

В «Різному» виступів не було. 

 

 

Голова постійної комісії     Сергій БЄЛАШОВ 

 

 

 

Секретар постійної комісії     Костянтин КОПОТУН 


